
Dz-06.0021.6.2015 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia VI SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie VI sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 5 marca 2015 r. w budynku 

Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A (sala 106, I piętro). 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginał uchwały, 

2. lista obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

Posiedzenie sesji VI otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdziła quorum (ostatecznie 

18 obecnych) oraz prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwała od godz. 18.05 do godz. 18.40 

Głosy liczyła i do protokołu zgłaszała p. Agata Pasionek-Sacha – członek Rady i Zarządu 

Dzielnicy VI Bronowice.  
 

Przewodniczący p. Bogdan Smok przywitała przybyłych gości: 

- mieszkańca Mydlnik 

 

Ad. 1.  

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący zapytał, czy 

są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem porządek obrad został 

ustalony w następującej formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji V, 

3. Opinia w sprawie projektu uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie wykazu dróg, 

obiektów i terenów, na których realizowane są zadania Dzielnicy VI Bronowice,  

druk nr 53, 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2.  

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji V. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 
 

Ad. 3.  

Projekt uchwały (druk nr 53) przygotowany przez Zarząd w sprawie opinii do projektu 

uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie wykazu dróg, obiektów i terenów, na których 

realizowane są zadania Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał i zreferował  

p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna, 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna, 



Opinia Komisji Sportu i Rekreacji – pozytywna,  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił.  

 

 p. Marta Drużkowska zgłosiła wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„Wykreśla się słowo „sto” w punkcie 5 Uchwały, w wierszu drugim po słowie „obsługuje”.  

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j.w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr VI/53/2015 
w sprawie opinii do projektu uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie wykazu 

dróg, obiektów i terenów, na których realizowane są zadania Dzielnicy VI 

Bronowice 

 

Ad. 4. 
Głos zabrali:  

1. Mieszkaniec: 

 Zapytał czym kierowano ustawiając tak dużą ilość pojemników na selektywną zbiórkę 

tzw. dzwonów. Przewodniczący odpowiadając stwierdził, że sytuacja spowodowana jest 

tym, że MPO zakupiło dużo „dzwonów”, równocześnie poinformował, że Zarząd 

Dzielnicy wystosował pismo, w którym stwierdzono, iż nie ma miejsca na kolejne 

pojemniki na zbiórkę selektywną i należy część istniejących zlikwidować. Do dyskusji 

przyłączyła się również Marta Drużkowska, która zaapelowała, aby pojemniki były 

częściej opróżniane. Także głos zabrał w tej sprawie Łukasz Krajewski stwierdzając, że 

wiele „dzwonów” jest stara i być należałoby je zamienić. 

2. Mieszkaniec: 

 Zapytał również kto uzgadnia lokalizację pojemników na odzież. Przewodniczący 

odpowiedział, że Zarząd Dzielnicy stanął na stanowisko, aby zlikwidować wszystkie 

pojemniki na terenach gminnych, na pozostałe tereny Dzielnica nie ma wpływu, 

3. Stanisław Sikora: 

 Zwrócił uwagę, ze na ogródku jordanowskim przy ul. Krzywy Zaułek znajdują się stare 

urządzenia zabawowe dla dzieci i zaproponował, aby zwrócić się z tym do ZIKiT. 

Przewodniczący powiedział, że zostanie wystosowane pismo, stwierdził także, że należy 

rozważyć możliwość zdemontowania i wymiany tych urządzeń ze środków Dzielnicy, 



4. Bogdan Smok: 

 Wyjaśnił dlaczego nastąpiła zmiana sali obrad, 

5. Alicja Gackiewicz: 

 Omówiła spotkanie, które odbyło się w dniu 25.02.2015 r. w Wydziale Mieszkalnictwa 

UMK w spr. list mieszkaniowych, 

6. Bogdan Smok: 

 Poinformował, że został wysłany radnym harmonogram spotkań konsultacyjno-

promocyjno-warsztatowych dot. budżetu obywatelskiego następnie omówił jak będą 

wyglądały spotkania i zaapelował o dotarcie z informacją o tych spotkaniach do 

mieszkańców, 

 Poinformował, że w marcu i kwietniu rozpocznie się przygotowanie projektu podziału 

środków finansowych Dzielnicy VI na rok w 2016 przy współpracy z jednostkami 

miejskimi celem podjęcia ostatecznej uchwały w lipcu, 

7. Małgorzata Turek: 

 W imieniu mieszkańców przedstawiła prośbę, aby w miarę możliwości Rada przyczyniła 

się do likwidacji sklepu alkoholowego przy ul. Rydla, 

8. Waldemar Antosiewicz: 

 Zgłosił zastrzeżenie do jednego z wniosków znajdujących się w notatce SM „Widok” ze 

spotkania w spr. utrzymania czystości na pętli tramwajowej Bronowice Małe, w którym 

stwierdzono, że w celu ułatwienia sprzątania ZIKiT zobowiązał się do rozważenia 

likwidacji trawników pomiędzy peronami a pawilonem. Radny wyraził obawy, że 

istniejące w tym miejscu trzy skwery zostaną całkowicie zlikwidowane. Przewodniczący 

w odpowiedzi stwierdził, że omawiany teren zielony ma wielu właścicieli i raczej ZIKiT 

nie podejmie się działań zmierzających do jego likwidacji jeśli nie zleci tego dzielnica. 

Zawiązała się dyskusja, 

9. Bogdan Smok: 

 Zaproponował otwarte spotkanie z przewodniczącymi Komisji: Edukacji, Kultury  

i Sztuki, Sportu i Rekreacji oraz Informacji i Promocji w celu omówienia i podjęcia 

decyzji dot. organizacji Dnia Sportu z piknikiem integracyjnym i Integracyjnych Dni 

Bronowic, które odbędą się 30.05.2015 r., 

 Poinformował, że jeśli nie będzie potrzeby zwołania wcześniej sesji to odbędzie się o na 

dopiero 23.04.2015 r. o godz. 18.00 w sali konferencyjnej 

 

 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zamknął VI sesję Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

                        Przewodniczący Rady 
   Dzielnicy VI Bronowice 
 

                                                                                 Bogdan Smok  

 

Protokół sporządził: 

Jacek Łaz 


